
 
Välfärdens finansiering 
Interpella2on 2ll kommunstyrelsens vice ordförande Anna Ekström (M) 
 
Det är ekonomisk kris i landets kommuner, och även i Gnesta är läget pressat. För Barn- och 
utbildningsnämnden pekar prognosen mot e> undersko> på runt 7 miljoner trots tuffa 
besparingsåtgärder. Flera nämnder tvingas Cll besparingar trots a> det snarare är stora 
resursCllsko> som behövs för a> förbä>ra arbetsvillkor och kvalitet. 
 
InflaCon och ökade lönekostnader är en förklaring Cll det tuffa läget, men också av urholkade 
statsbidrag och demografiska trender. Ekonomichefen har i en prognos pekat på a> 
kommunska>en skulle behöva höjas med 1,66 kronor under en 10-årsperiod för a> bibehålla 
dagens personaltäthet i välfärden.  
 
Det finns e> stort behov av kraLigt ökade statsbidrag Cll välfärden för a> klara den svåra 
ekonomiska situaCon som råder. Staten har väldigt god ekonomi medan kommuner och 
regioner går på knäna. 
 
Min fråga Cll kommunstyrelsens vice ordförande blir därför följande: 
 
Avser du a> trycka på regeringen för a> öka statsbidragen Cll kommunerna och därmed 
Gnesta kommun? 
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